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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 11. prosince 2015 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan  Götz,  Zdeněk  Liška,  Marcela  Pažoutová,  Miroslav  Liška,  Miloslav  Götz,  Jiřina  Lukášová,
Miroslava Mervová, Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni:

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Mgr. Jana Runkasová a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. FVS, a.s. – plán financování obnovy vodovodů a kanalizací

2. Povolení výjimky ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t

3. Převod majetku TJ Sokol do vlastnictví obce – darovací smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o výpůjčce

4. .A.S.A. – cenová příloha ke smlouvě o dílo č. S005801572 pro rok 2016

5. Liberecký kraj – smlouva o spolupráci na zajištění dopravní obslužnosti na r. 2016

6. Rozpočtové provizorium na rok 2016

7. Rozpočtová opatření 2015

8. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

 Žádosti o dotace z MMR

 Spolupráce s polským městem Pieńsk

 Milan Götz – úprava kupní smlouvy

 Jan Urbánek – smlouva o dílo – lesnická činnost

 Základní a mateřská škola Kunratice – přijetí věcného daru

 AF CITYPLAN – Umístění informační tabule na pozemek obce

 Nákup služebního vozidla

9. Diskuse

Zastupitel pan Miloslav Götz navrhl rozšíření programu zasedání o bod – nákup služebního vozidla. Nikdo nebyl 
proti a nikdo jiný nedal další návrh rozšíření programu a tak se schvaloval program jednání rozšířený o výše 
uvedený bod.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – FVS, a.s. – plán financování obnovy vodovodů a kanalizací:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Na minulém zasedání nás s prezentací
k plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací seznámil ředitel FVS, a.s. pan Ing. Petr Olyšar. Ve zkratce lze
tuto prezentaci vyložit jako nutnost vytvořit finanční prostředky na opravu a rekonstrukce dosluhující vodárenské
infrastruktury, kdy její části byly již při vzniku společnosti na řadě míst Frýdlantska za svou životností. V  současnosti
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se každoročně zdražuje voda cca o 2 – 3 % a při obratu kolem 45 milionu je vytvořen zisk cca 6 milionů. Na obnovu
je však zapotřebí 26 milionů. To znamená, že v ideálním případě musí společnost sehnat každoročně 20 milionů.
Abychom jej dosáhli, bude se muset podle plánu po dobu pěti let zdražovat cca o 10 – 15 %.
Zdeněk Liška – mě připadá to zdražení prudké. Zisk, co se utvoří, se dává na obnovu?
Starosta – ano.
Jiřina Lukášová – co kdyby lidé začali více šetřit?
Starosta – to už skoro nejde víc šetřit. Poslední roky se odběr vody drží na stejné úrovni. Velkou ztrátou byl konec
frýdlantské porodnice a ukončení výroby v Tibě a dalších továrnách.
Jiřina Lukášová – co kdyby vypadla další továrna, která je velkým odběratelem?
Starosta – tyhle poklesy odběru vody bohužel pokaždé odnesou lidi. Cena vody je také regulována státem, takže ne
všechna zdražení padají  na vrub vodárenských společností. My máme to štěstí, že veškeré peníze zůstávají  na
Frýdlantsku a neodchází do ciziny.

usnesení č. 54/2015 Zastupitelstvo  obce Kunratice  po projednání  souhlasí  s  „Plánem financování  obnovy
vodovodů a kanalizací Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s. pro období 2016 – 2026“
včetně  souvisejícího  zvyšování  ceny  vody  pitné  a  vody  odkanalizované,  který  byl
zpracován společností Vodohospodářský rozvoj a výstavba, a.s. v březnu 2015, a ukládá
svým zástupcům na valné hromadě společnosti a v dozorčí radě společnosti podporovat
jeho realizaci a naplnění.

Hlasovalo: 9 Pro: 6 Proti: 1 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Proti byl Miloslav Götz. Zdrželi se Jiřina Lukášová a Zdeněk Liška.

usnesení č. 55/2015 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  souhlasí  s  možnou  spoluúčastí  obce  Kunratice  na
financování obnovy vodovodů a kanalizací na území frýdlantského výběžku.

Hlasovalo: 9 Pro: 4 Proti: 3 Zdržel se: 3 Usnesení nebylo přijato.

Proti byli Miloslav Götz, Zdeněk Liška a Jiřina Lukášová. Zdrželi se Miroslav Liška, Mgr. Jana Runkasová.

K     bodu programu č. 2 – Povolení výjimky ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t:  
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo se žádostmi o povolení  výjimky od autodopravců.  Jedná se o výjimku ze
zákazu vjezdu přes přechod do Bogatynie. Na základě našeho souhlasu vydá odbor dopravy MěÚ Frýdlant výjimku.
Jedná se o každoroční záležitost, protože jsou výjimky dávány na jeden rok. Těchto žádostí bude několik. Žádostí je
podáno pět. Jedná se o společnosti – KS KUTÍLEK, KOTRLA, FRYDAP, Uhelné sklady Arnoltice a AUTODOPRAVA
Milan Hanzl. Žádosti jsme projednali ve stavebním výboru, který k udělení výjimek nemá námitek.

usnesení č. 56/2015 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí  s udělením roční výjimky z místní úpravy
provozu žadateli společnosti KS Kutílek s.r.o., se sídlem Dětřichov 282, 464 01 Frýdlant,
IČ 25494759.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 57/2015 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí  s udělením roční výjimky z místní úpravy
provozu  žadateli  společnosti  KOTRLA  a.s.,  se  sídlem  Rokytnice  190,  755  01  Vsetín,  
IČ 47676663.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 58/2015 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí  s udělením roční výjimky z místní úpravy
provozu žadateli společnosti Frydap, s.r.o., se sídlem Dolní Řasnice 219, 464 01 Frýdlant,
IČ 27357881.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 59/2015 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí  s udělením roční výjimky z místní úpravy
provozu žadateli společnosti Uhelné sklady Arnoltice s.r.o., se sídlem Arnoltice 16 ev.,  
464 01 Frýdlant, IČ 28722485.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 60/2015 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí  s udělením roční výjimky z místní úpravy
provozu  žadateli  Milanu  Hanzlovi  AUTODOPRAVA,  se  sídlem  Černousy  54,  463  73
Habartice, IČ 41349610.
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Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Převod majetku TJ Sokol do vlastnictví obce – darovací smlouva:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Právě tímto bodem se nám uzavírá
dvou leté snažení, kterým napůl plníme úkol z veřejné debaty z roku 2012. „Napůl“ říkám proto, že přáním občanů
bylo „získat kulturní dům a využít ho“. Schválením smluv získáme nejen Kulturní dům, ale i hřiště, o kterém jsme
původně neuvažovali. Získáním tohoto majetku se zavazujeme k tomu, že jej budeme udržovat v řádném stavu.
Bohužel oba objekty nejsou úplně v nejlepším stavu a musíme se co nejrychleji bavit o jejich opravě.

usnesení č. 61/2015 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí se zněním darovací smlouvy a schvaluje její
uzavření  s  dárcem  Tělovýchovná  jednota  Sokol  Kunratice  a  pověřuje  starostu  obce
k jejímu  podpisu.  Zastupitelstvo  obce  zároveň  rozhodlo  o  nabytí  nemovitých  věcí  
do majetku obce, tj. pozemky st.p.č. 38 s budovou č.p. 101 a st.p.č. 100/2 s budovou č.p.
9 a dále pozemky p.p.č 560/2 a 560/3 vše v k.ú. Kunratice u Frýdlantu.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se Miloslav Götz.

usnesení č. 62/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  souhlasí  se  zněním  smlouvy  budoucí  o  smlouvě  
o výpůjčce a schvaluje její uzavření s vypůjčitelem Tělovýchovná jednota Sokol Kunratice

a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se Miloslav Götz.

K     bodu programu č. 4 – .A.S.A. – cenová příloha ke smlouvě o dílo č. S005801572 pro rok 2016:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s dodatkem ke smlouvě o dílo. Každoročně uzavíráme se společností .A.S.A.
dodatek ke smlouvě, kterým je ceník služeb. Cena se již třetím rokem nenavyšuje a my tak nemusíme schvalovat
novou vyhlášku o poplatku za odpad. Letos však přece jen došlo k novince, a sice ke změně loga společnosti. Nyní
jsou v logu písmena FCC.

usnesení č. 63/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje cenovou přílohu pro rok 2016 ke smlouvě o
dílo č. S005801572 uzavřenou se společností .A.S.A., spol. s r. o., IČ 45809712, se sídlem
Ďáblická 791/89, 182 00 Praha 82 a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – Liberecký kraj – smlouva o spolupráci na zajištění dopravní obslužnosti na r. 2016:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  se  smlouvou  o  spolupráci  s Libereckým  krajem.  Všechna  města  a  obce
Libereckého kraje  uzavírají  s Krajským úřadem smlouvu o spolupráci  při  zajištění  dopravní  obslužnosti LK pro
následující rok. Součástí smlouvy je vždy částka, která závisí na počtu obyvatel. Částka je stále stejná a činí 90,- Kč 
za obyvatele. Pro naši obec to je na rok 2016 částka ve výši 34.560,- Kč.
Miroslava Mervová – nejde zařídit, aby k nám jel autobus večer o víkendu?
Starosta – pokusím se to navrhnout, až se budou projednávat změny.

usnesení č. 64/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje uzavření smlouvy o spolupráci při zajištění
dopravní  obslužnosti Libereckého kraje pro rok 2016 č. OLP/2607/2015 s Libereckým
krajem a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Rozpočtové provizorium:  
Pan starosta  seznámil  zastupitele  s pravidly  rozpočtového provizoria.  Jedná  se  opět  o  každoroční  záležitost.  
Není-li  schválen  rozpočet  na  následující  rok  před  31.  prosincem,  musí  být  stanovena  pravidla  rozpočtového
provizoria, jimiž se obec řídí do doby schválení rozpočtu. Zpravidla se určuje 1/12 čerpání rozpočtu. Neschválení
těchto pravidel nebo jejich pozdní schválení je porušení zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územně
samosprávných celků a jedná se o správní delikt, za který může být uložena i pokuta.
K dnešnímu dni je podle výkazu FIN rozpočet obce v přebytku ve výši cca 436 tisíc korun. Do konce roku by již
nemělo dojít  k významnějším příjmům ani výdajům a proto bychom měli zakončit  rok 2015 v přebytku, což je
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vzhledem k plánovaným projektům pozitivní.

usnesení č. 65/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje v souladu s § 13, odst. 1, zák. č. 250/2000
Sb.,  o  rozpočtových pravidlech  územních rozpočtů,  následující  pravidla  rozpočtového
provizoria:
1.Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají

příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.
2.Rozpočtové  provizorium  je  stanoveno  ve  výši  1/12  čerpání  rozpočtu  roku  2015  v

oblasti provozních nákladů za každý měsíc do doby schválení rozpočtu.
3.Výdaje  na  dlouhodobý  majetek  mohou  být  pořizovány  v  případech  pokračování

započaté  akce,  na  jejichž  úhradu  jsou  zajištěny  zdroje  dotační  nebo  nedočerpané
zdroje z minulých let.

Pravidly  rozpočtového  provizoria  se  bude  obec  Kunratice  řídit,  pokud  nedojde  
ke schválení rozpočtu pro rok 2016 před 1. lednem rozpočtovaného roku.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 7 – Rozpočtová opatření 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními. Rozpočtová opatření dle přílohy 7/2015 se týkají
pracovníků VPP za měsíc září 2015 ve výši 26 tisíc a 26 tisíc. Za měsíc říjen je to opět 26 tisíc a 26 tisíc. Dále je zde
dar od společnosti Sorting live pana Marka Života ve výši 4.000,- Kč na JamParádu. Jako každý rok v prosinci žádám
zastupitelstvo o pověření k další rozpočtovým opatřením, které bude nutné provézt do konce roku. Bude se jednat
zejména o dotace z Lesnického fondu Libereckého kraje, které ještě obdržíme.

usnesení č. 66/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 7/2015.
Tato  příloha  je  součástí  zápisu.  Zároveň  pověřuje  starostu  k  provedení  nezbytných
rozpočtových opatření do konce roku 2015 s jejich následnou kontrolou v roce 2016.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Všeobecné informace o chodu OÚ:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu jednání.

 Nová pracovní síla na OÚ
Ode dneška již mohu oficiálně hovořit o potřebě nové pracovní síly na OÚ. Paní Kratochvílová se bude od dubna
věnovat mateřským povinnostem, proto potřebuji zajistit náhradu, která by měla začít fungovat nejlépe od půlky
ledna příštího roku a bude zaměstnána na dobu určitou, tj. po dobu mateřské dovolené paní Kratochvílové, která
se k nám vrátí. V současnosti si musím ujasnit některé věci ohledně výběrového řízení a dalších záležitostí. Zároveň
chci požádat zastupitelstvo o schválení navýšení počtu zaměstnanců OÚ po dobu, kdy se bude nový pracovník
zaučovat.

 Podezřelé vozidlo
Obdrželi jsme upozornění od obce Bulovka i od Policie ČR. Občané by měli být opět obezřetní a zejména by si měli
dát pozor na červené vozidlo značky Audi s registrační značkou DBA 03751, jehož osádka je podezřelá z krádeží
poznávacích značek z vozidel a jiné trestné činnosti. Vozidlo jezdí po celém Frýdlantsku.

 Dílčí kontrola hospodaření obce
Již jednou jsem Vás na zasedání předběžně informoval, že u nás v září proběhlo dílčí přezkoumání hospodaření
obce, které provádí auditoři Krajského úřadu Libereckého kraje. Tehdy jsem ještě neměl k  dispozici zápis z tohoto
přezkoumání,  protože  se  kontrola  uskutečnila  den  před  naším  zasedáním.  Přezkoumání  dopadlo  dobře  a  i
ve zprávě je konstatováno, že nebyly v hospodaření obce zjištěny chyby ani nedostatky.

Zastupitelstvo obce vzalo po projednání informace na vědomí.

K     bodu programu RŮZNÉ – Žádost dotace z MMR:  
Pan starosta informoval zastupitele o možnosti podat žádosti o dotaci z programů Ministerstva pro místní rozvoj.
V současnosti necháváme zpracovávat projektovou dokumentaci na opravu komunikace kolem Brynychu. Když vše
dopadne podle plánu, tak bychom mohli podat žádost o dotaci na její opravu, která je 50% a dá se žádat až do výše

1 milionu. Náklady na opravu jsou přibližně odhadnuty na 700 tisíc. Rovněž bychom mohli požádat o dotaci na
víceúčelové  hřiště,  kde  se  dá  získat  až  70%  dotace,  ale  dá  se  žádat  o  maximálně  400  tisíc  korun.  Projekt
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víceúčelového hřiště je nejpřipravenější, protože na něj je již i stavební povolení. Žádosti by pro nás zpracoval  
Ing. Luděk Suchomel, se kterým naše obec spolupracovala při obnově majetku poškozeného povodní z  roku 2010.
Ten  by  nám  zároveň  pomohl  s administrací  v případě  přidělení  dotace.  Oba  projekty  jsou  v souladu  s naším
Programem rozvoje obce, který jsme letos schválili a nyní jej můžeme začít naplňovat. Výzva k předkládání žádostí
je otevřená od listopadu a končí 15. ledna 2016.
Marcela Pažoutová – když nám schválí dotaci, musíme to hřiště dělat?
Starosta – dělat ho nemusíme, ale nebál bych se o dotaci zažádat. Jiný peníze na to nebudou. V současnosti není
znám jiný program, odkud by se na realizaci sportoviště daly žádat peníze.
Marcela Pažoutová – bude někdo chodit na to hřiště?
Starosta – hřiště bylo jedním s přání občanů ve veřejné debatě.
Miloslav Götz – to se můžeme zeptat, jestli někdo bude chodit do hospody.
Starosta – loni realizace hřiště neprošla o jeden hlas.
Mgr. Jana Runkasová – stavební povolení na to ještě bude platit?
Starosta – povolení je na 2 roky a dá se prodloužit.
Miloslav Götz – na hřiště přišly dotace už dvakrát. Vždy se to odmítlo a teď taky.
Miroslava Mervová – je potřeba investovat do hospody a do kabin.
Starosta – promiňte, ale nechci, aby se rozvoj obce zasekl na tom, jestli se raději bude dělat hospoda nebo hřiště.
Miloslav Götz –  ty peníze co tady jsou, jsou za akcie. Vy chcete všechno vrazit jen do hospody a ne do něčeho
nového?
Starosta – obec má peníze aby realizovala více projektů.
Marcela Pažoutová – pan Suchomel bude chtít cca 60 tisíc. Když se rozhodneme, že to hřiště dělat nebudeme, tak
mu to stejně zaplatíme?
Starosta –  ne, smlouva je na administraci při realizaci, takže když to hřiště dělat nebudeme, tak nebudeme nic
platit.
Marcela Pažoutová – místo hřiště bych raději dělala zasíťování.

usnesení č. 67/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  schvaluje  v souladu  s  Programem  rozvoje  obce
realizaci projektu – Víceúčelové hřiště v Kunraticích.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byla Marcela Pažoutová.

usnesení č. 68/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  schvaluje  podání  žádosti  o  podporu  projektu  –
Víceúčelové hřiště v Kunraticích z dotačního programu MMR ČR.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byla Marcela Pažoutová.

usnesení č. 69/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje vyčlenění finančních prostředků z rozpočtu
obce na spoluúčast a profinancování vlastního podílu na projektu – Víceúčelové hřiště 
v Kunraticích.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byla Marcela Pažoutová.

usnesení č. 70/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje v souvislosti s podáním žádosti o podporu
projektu – Víceúčelové hřiště v Kunraticích uzavření mandátní smlouvy s mandatářem 
Ing. Luďkem Suchomelem, MBA, se sídlem Sportovní 78, 468 51 Smržovka, IČ 40180921 
a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byla Marcela Pažoutová.

usnesení č. 71/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  schvaluje  v souvislosti  s  administrací  projektu  –
Víceúčelové hřiště v Kunraticích uzavření mandátní smlouvy s mandatářem Ing. Luďkem
Suchomelem, MBA, se sídlem Sportovní 78, 468 51 Smržovka, IČ 40180921 a pověřuje
starostu k podpisu smlouvy.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
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Proti byla Marcela Pažoutová.

usnesení č. 72/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  schvaluje  v souladu  s  Programem  rozvoje  obce
realizaci projektu – Oprava místní komunikace 13C v Kunraticích.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 73/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  schvaluje  podání  žádosti  o  podporu  projektu  –
Oprava místní komunikace 13C v Kunraticích z dotačního programu MMR ČR.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo/nebylo přijato.

usnesení č. 74/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje vyčlenění finančních prostředků z rozpočtu
obce  na  spoluúčast  a  profinancování  vlastního  podílu  na  projektu  –  Oprava  místní
komunikace 13C v Kunraticích.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 75/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje v souvislosti s podáním žádosti o podporu
projektu  –  Oprava  místní  komunikace  13C v  Kunraticích  uzavření  mandátní  smlouvy
s mandatářem  Ing.  Luďkem  Suchomelem,  MBA,  se  sídlem  Sportovní  78,  468  51
Smržovka, IČ 40180921 a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 76/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  schvaluje  v souvislosti  s  administrací  projektu  –
Oprava místní komunikace 13C v Kunraticích uzavření mandátní smlouvy s mandatářem
Ing. Luďkem Suchomelem, MBA, se sídlem Sportovní 78, 468 51 Smržovka, IČ 40180921 
a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Spolupráce s polským městem Pieńsk:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s intenční  listinou  a  informacemi  k tomuto  bodu  jednání.  Jak  jsem  již
několikrát informoval, jednal jsem s několika obcemi v Polsku. V současnosti máme domluvenou spolupráci v obci
Spytków a nově bychom měli uzavřít partnerství s městem Pieńsk. Nejdříve bychom odsouhlasili Intenční listinu,
která předchází  smlouvě o spolupráci.  Zítra se setkám s paní  místostarostkou města,  kde si  podepsané listiny
předáme. Vzájemná přeshraniční spolupráce by měla mít výhody pro obě strany, ať už se jedná o oblast kulturní
nebo  sportovní  
anebo bezpečnostní, kdy bychom si například mohli vzájemně pomáhat při mimořádných událostech.

usnesení č. 77/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  rozhodlo  o  spolupráci  obce  Kunratice  s městem
Pieńsk, zároveň souhlasí  se zněním intenční  listiny a pověřuje starostu obce k jejímu
podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Milan Götz – změna kupní smlouvy:  
Pan  starosta  informoval  zastupitele,  že  je  v tomto  bodě  jednání  ve  střetu  zájmu  společně  se  zastupitelem
Miloslavem  Götzem,  proto  předal  slovo  místostarostovi.  Pan  místostarosta  seznámil  zastupitele  se  žádostí  o
změnu kupní smlouvy. Jedná se o kupní smlouvu z roku 2008, kterou uzavřel Milan Götz s obcí při koupi pozemku
pro novostavbu. V současnosti potřebuje změnit zástavu a bance vadí ustanovení smlouvy v článku III, písmeno b),
které zakazuje prodej pozemku a stavby na něm po dobu 3 let od kolaudace. Předmětem dodatku je zrušení
tohoto ustanovení smlouvy. Ostatní ustanovení smlouvy zůstávají beze změn a nejsou dodatkem dotčena.

usnesení č. 78/2015 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke kupní smlouvě  
č. 02/2007 s panem Milanem Götzem, nar. 10. 10. 1982, bytem Kunratice 184, 464 01
Frýdlant a pověřuje místostarostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.
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Zdrželi se Milan Götz a Miloslav Götz.

K     bodu programu RŮZNÉ – Jan Urbánek – smlouva o dílo – výkonný hajný pro obecní lesy:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu jednání. S panem Urbánkem spolupracujeme již tři
roky. Nejprve jako zástupce Městských lesů Liberec a od r. 2014 samostatně. Vykonává pro nás funkci výkonného
hajného. Velice nám pomohl v hospodaření s obecními lesy, což je patrné i z letošního vyhodnocení, se kterým Vás
nyní  seznámím.  Těžba dřeva celkem 304,42 m3.  Z toho úmyslná těžba 108,09 m3,  těžba nahodilá  –  kalamita
tornádo 144,99 m3 a kalamita kůrovec 51,34 m3. Pěstební činnost: zalesnění holin, ožínání a nátěry sazenic proti
okusu celkem 1.860 ks, prořezávky – 0,51 ha, probírky do 40 let – 0,66 ha. Výnos z těžby je 206.923,- Kč, dotace
z Lesnického fondu LK je 9.921,- Kč. Náklady na pěstební činnost činily 21.054,- Kč. Čistý zisk tak činí 195.790,- Kč.
Z tohoto zisku je však zapotřebí  odečíst cca 66.700,- Kč na zalesnění holin v roce 2016. Pan Urbánek pro nás
zajišťuje kompletní lesnickou činnost a vyřídil nám i žádosti na výše zmíněnou dotaci na probírky a prořezávky.
Smlouva o dílo by se opět uzavřela na dobu určitou, tj. do konce roku 2016.
Jiřina Lukášová – na příští rok se plánuje nějaká těžba
Starosta – letos jsme vlivem kalamit těžili více než dost. Úmyslnou těžbu v příštím roce prozatím neplánujeme.

usnesení č. 79/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  dílo  na  provedení
lesnických činností v roce 2016 s  dodavatelem Janem Urbánkem,  bytem Studánecká
196, 463 03 Stráž nad Nisou, IČ 86723081 a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Mateřská škola – přijetí daru:  
Pan starosta  seznámil  zastupitele  se  žádostí  ředitelky  naší  školy  paní  Edity  Woideové.  Jako  zřizovatelé  školy
musíme  odsouhlasit  přijetí  věcných  darů,  proto  nás  paní  ředitelka  žádá  o  souhlas  s přijetím  věcných  darů.
AGROFANDA každoročně daruje naší školce před vánoci nějaké hračky. V letošním roce poprvé obdaruje i základní
školu a je proto potřeba odsouhlasit, že může naše organizace tento dar přijmout. My touto cestou za dar rovněž
děkujeme.

usnesení č. 80/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  souhlasí,  aby  Základní  škola  a  mateřská  škola
Kunratice,  okres  Liberec,  příspěvková  organizace  přijala  věcný  dar  od  společnosti
AGROFANDA spol. s r.o., IČ 44566069, se sídlem Kunratice 167, 464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – AF CITYPLAN – Umístění informační tabule na pozemek obce:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  se  žádostí  společnosti  AF-CITYPLAN.  V souvislosti  s projektem  „Od  zámku
Frýdlant k zámku Czocha“ je nutné v místech realizace rozmístit informační tabule. U nás byl vytipován pozemek u
zastávky na „Marmeládce“ p.p.č. 17/2, kde již jedna tabule stojí. Společnost AF-CITYPLAN zpracovává projektovou
dokumentaci pro Liberecký kraj. Nic kromě souhlasu po nás nebude požadováno.
Miroslav Liška – kdo tam dával tu mapu?
Starosta – to nevím, pravděpodobně Mikroregion nebo kraj.

usnesení č. 81/2015 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s umístěním informační tabule k projektu  
„Od  zámku  Frýdlant  k zámku  Czocha“  na  pozemek  p.p.č.  17/2  v k.ú.  Kunratice  u
Frýdlantu, který je ve vlastnictví obce Kunratice.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Nákup služebního vozidla:  
V tomto bodě programu se prodiskutoval záměr nákupu vozidla ke služebním účelům.
Miloslav Götz – tento bod jsem navrhl, protože se mi nelíbí, že Milan používá své auto jako služební.
Milan Franc – služební auta mají i jiné obce. Je to potřeba. už jsme se o tom bavili v minulosti.
Starosta – dnes se můžeme bavit pouze o tom, jaká je Vaše představa o vozidle, protože je konec roku a od ledna
přecházíme do provizoria.
Miroslav Liška – existuje systém od Škodovky.
Starosta – musím se na vše někde zeptat, nemám s tím zkušenost.
Jiřina Lukášová – bude mít kde parkovat?
Starosta – místo pro auto máme. Ve škole je garáž.

usnesení č. 82/2015 Zastupitelstvo  obce  po  projednání  schvaluje  záměr  nákupu  vozidla  ke  služebním
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účelům.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 pan Josef Franc – odpadní kontejnery na tříděný odpad u paneláku jsou přeplněné a často i rozsypané.

Nešlo by na ně udělat zděnou nebo plechovou boudu?

o Starosta – máte pravdu. Hnízdo je potřeba zvětšit a zakrýt. Budeme to řešit v novém roce.

 paní Miroslava Mervová – budeme obsazovat místo u VPP po paní Vítkové?

o Starosta – ne, místo paní Vítkové je paní Dorenová.

 paní Božena Smržová – Nešla by udělat nástěnka na inzerci pro lidi? Třeba z vitrín na návsi.

o Starosta – inzerát by šel dát do kurýra.  Vitríny jsou určené pro informace z našich spolků.

 pan Luděk Pažout – máte 4 miliony na účtu. Teď jste odsouhlasili  podání žádostí o dotace na opravu

komunikace a na výstavbu hřiště. Čeká Vás oprava hospody a kabin. Nevíte, kolik Vás, co bude stát. Já si

myslím, že na všechno nebudou peníze.

o Starosta – nemyslím si, že bychom na to neměli. Nebudeme dělat vše najednou. U hospody musí

nejprve proběhnout projektová příprava, protože ta potom bude podkladem pro rozhodování.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:36 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č.

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Mgr. Jana Runkasová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 16. prosince 2015
Miroslav Liška ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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